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Organisering 
 
Styret:  
 Leder    Bjørn Gunnar Ravnås 
 Styremedlem  Gudmund Olsen 
 Styremedlem  Anders R. Widding   
 Styremedlem  Kristian Medalen  
 Styremedlem  Gunbjørn Vidvei 
 Styremedlem   Nils Aasand 
 
Lokal lag: 
 Eggedal Vestfjell Turlag 
 Leder    Nils Aasand grunneier 

Styremedlem  Jon Bøle, grunneier 
 Styremedlem  Ingvild Låg Paulsrud, grunneier 
 Styremedlem  Roger Holmquist, hytteeier 
 Styremedlem  Bernt Eriksen, næringsliv 
 
 Haglebu og omegn 
 Leder   Kristian Medalen, grunneier 
 Styremedlem  Knut Aabø, grunneier 
 Styremedlem  Morten Olsen, næringsliv 
 Styremedlem  Lise S. Nybo, hytteeier 
 Styremedlem   Helge Thorsby, hytteeier 
 Styremedlem   Nils Arne Fagerli, hytteeier 
 Styremedlem   Lars Håkon Nerum, grunneier 

Varamedlem   Heidi Eilertsen Løvstad, hytteeier 
 
 Tempelseter og omegn 
 Leder   Gunbjørn Vidvei, grunneier 
 Styremedlem  Torstein Skalland, grunneier 
 Styremedlem  Bjørn Gunnar Ravnås, grunneier 

Styremedlem  Ingar Bergan, grunneier 
 Styremedlem   Per Strande, hytteeier 
 Styremedlem  Bent Wang Haflan, hytteeier 
 Styremedlem  Arne Kvalheim, hytteeier 
 
 
 Djupsjøen og omegn   
 Leder   Anders R. Widding, grunneier 
 Styremedlem  Åse Lene Eckhoff, grunneier 
 Styremedlem  Anders F. Strand, grunneier 
 Styremedlem   Bjørn Unhjem, hytteeier 
 Styremedlem  Tore Ustad, hytteeier 
 



Hovedstyret har hatt 4 møter, samt masse telefon- og mailkontakt. 
 
Arbeidsoppgaver 
 
Alle maskinkjørte løyper på østsida av fjellet ble satt bort til Eggedalsfjella AS fra sesongen 2012-
2013. Eggedalsfjella AS har 4 maskiner fordelt i fjellet med en på Haglebu, en på Markeli, og 2 på 
Tempelseter (stor og liten). Vi har kart som viser hvor det er faste skøytetraseer, og hvor det er 
klassisk. 
 
Årets sesong har vært fantastisk, vi har kjørt løyper fra november til mai. Mye snø og fornøyde folk. 
Vi hadde en våt høst noe som ga oss noen utfordringer i starten av sesongen med bløte myrer og åpne 
bekker. Det at det ikke ble kjørt med maskin alle steder forrige vinter gjør at små buskene har vokst 
seg store noen steder og gjør det vanskelig å komme fram med skutter tidlig på sesongen. 
Selv i år ser vi viktigheten av gode traseer som kan kjøres på lite snø.  
 
Løypene på Vestsida blir kjørt med snøscooter og noe med tråkkemaskin. Vi får ikke så mange 
tilbakemeldinger fra dette området, men de vi får er for det aller meste positive.  
 
Alle maskinene har også denne sesongen hatt GPS´ er så vi får oppdateringer på skisporet.no når 
løypene blir kjørt. Dette er en tjeneste som blir flittig brukt av brukerne. Snøscootere og tråkkemaskin 
som bli brukt på Eggedal Vestfjell har også denne tjenesten. 
Nytt i år er at også kjøring tidlig på sesong med snøscooter ble synlig på skisporet.no. Dette fordi vi 
deltok i et prøveprosjekt med Skisporet. Det fungerte bra og ble godt mottatt av publikum, samt at det 
forenkler jobben vi gjør med informasjon om hva som kjøres tidlig på sesong.   
 
Til vinterferien ble det som vanlig satt ut bålpanner og putekasser med ved og opptenningsutstyr flere 
steder langs løypene. Dette er et lite og relativt enkelt og billig tiltak som gir mye tilbake både i form 
av kos og hygge for brukerne og goodwill til turlaget. 
 
Det administrative samt oppdateringer av hjemmeside og Facebook-side er satt bort til Sigdal 
Utvikling AS (tidligere Visit Sigdal AS), dette er et positivt samarbeid for begge parter. For hver 
sesong ønsker styreleder å overlate flere av sine oppgaver, som blir gjort på dugnad, til Sigdal 
Utvikling.  
De siste årene har vi jobbet mye med organiseringen rundt innbetalinger. Nå kommer mange av 
innbetalingene i store bolker fra lag, veier osv i flere områder. Noe som fungerer bra. Lokal lagene må 
fortsatt jobbe med å informere hytteområder og organisere innbetaling. Er fortsatt noe å gå på i enkelte 
områder.  
 
Vi legger ut oppdateringer på Facebook så ofte som mulig for å informere hvordan det ser ut og blir 
kjørt mot helgen. Sesongen 2022/2023 ble facebook oppdatert ca 95 ganger. 
Hjemmesiden oppdateres ikke på samme måte, men det er her sponsorer blir presentert, en finner 
informasjon om lokallagene, årsmøtepapirer og annen relevant informasjon.  
 
På nyåret i 2020 sendte Eggedal Turlag en søknad til Sigdal kommune om støtte til løypekjøring for de 
3 neste sesongene. Summen det ble søkt om var på kr. 1 million. Det er i samsvar med vedtak fra 
årsmøte i 2019. Vi har i de siste 3 åra fått 650 000,- i støtte fra Sigdal kommune til drift av turlaget. 
Har i våres søkt om tilsvarende for kommende 3 sesonger. 
 
Sykkelsti Tempelseter – Bøseter 
 
Eggedal Turlag ble på forrige årsmøte utfordret på om vi kunne få ferdigstilt dette prosjektet. Vi tok 
kontakt med grunneiere, kommune og andre involverte. Det ble enighet om tilførsels sti på Nareseter 
og inn til Øvre Djupsjøløype, som har vært en forutsetning for å komme til å ferdigstille resten av 
Øvre Djupsjøløype. Norefjell Turforening sa tidlig at de ville bidra med penger, vi har også søkt og 
fått bevilget midler til dette fra andre. Sammen med bidrag fra grunneiere i område, har vi klart å 
finansiere dette. Byggesøknad er innvilget, og det er meningen å starte bygging nå i våres. 



Dette vil gjøre at sykkelstien fra Tempelseter til Norefjell vil bli sammenhengende, og vi får pusset 
opp i den halvferdige trasen i Øvre Djupsjøløype. 
 
Økonomi 
 
Også i år har fokuset vært på å jobbe for å få inn penger til Turlaget via fellesinnbetalinger på bom, 
vei, brøyting osv. Vi tar inn penger via bomavgifter, brøyteavgifter og campingavgifter. Dette har blitt 
gjort med stort hell. I tillegg kan man laste ned en giro på hjemmesiden. Vi har opprettet muligheten 
til å støtte oss via VIPPS. 
Grunneierne bidrar økonomisk til turlaget, men gjør også mange tiltak på dugnad.  
 
I 2022 så fikk vi kr 305 938,- i momskompensasjon. 
 
Regnskapet for 2022 viser et resultat på 526 193,- 
Dette må ses i sammenheng med den dårlige sesongen året før, med dårlig føre og lite kjøring og 
utgifter. 
Vi vedtok derfor sammen med vår entreprenør Eggedalsfjella AS som kjører løyper for oss, å legge 
mere penger i potten for sesongen 22/23. Målet med dette var å kunne kjøre flere dager i uken når det 
var behov. Eggedalsfjella AS bevilget 400 000,- og Eggedal Turlag 400 000,-. 
Det har vært penger som har kommet godt med i en svært snørik og lang sesong. Håper publikum har 
satt pris på dette. 
 
Vi har også forpliktet oss til utgifter ved ferdigstilling av sykkelstien, disse utgiftene kommer først nå i 
2023. 
Tatt kommentarene ovenfor i betraktning viser regnskapet og budsjettet at det er grunnlag for videre 
drift.  
 
Oppsummering 
Sesongen 2022 - 2023 var krevende i starten med mye regn før snøen kom. Løypemannskap sleit med 
å komme fram på grunn av våte myrer og åpne bekker. 
Behovet for bedre grunnpreparerte løyper øker, og dette er noe det må jobbes med i alle områder. 
Brukerne forventer at vi skal kunne kjøre løyper på lite snø og oftere.  
Selv om sesongen har vært fantastisk med mye snø og en drøm av en påske. 
Så opplever vi at brukerne har forståelse for de avgjørelser som blir tatt og at de stoler på 
løypekjørernes vurdering av vær og føret.  
Vi håper at de også støtter oss som tidligere, slik at vi kan fortsette å tilby gode opplevelser til fots, på 
sykkel og på ski. 
 
Tusen takk til alle våre flinke løypekjørere! Rutinene blir naturlig nok bedre for hvert år som går og all 
jobb som lagt ned i fjor, i tillegg til det som har blitt tilført i år, vil gjøre neste sesong enda mer 
«lettkjørt».  
 

05.06.2023, Eggedal 
 
____________________________   __________________________ 

Bjørn Gunnar Ravnås     Gudmund Olsen 
 
 
___________________________   __________________________ 

Anders R. Widding     Gunbjørn Vidvei 
 
 
____________________________   _________________________ 

Kristian Medalen     Nils Aasand 



 
3359 Eggedal. Tlf 32 71 48 08. 
Epost: post@eggedalturlag.no 
www.eggedalturlag.no 
 
Handlingsplan sesongen 2023-2024 

 
1. ADMINISTRASJON 

Fortsette å bruke Sigdal Utvikling AS (tidligere Visit Sigdal) til adminstrasjonsarbeidet og 
oppdateringer/utvikling av hjemmeside og Facebook. 

2. SKILT OG KART 
Fortsette skiltprosjektet mht. sommerstier. Også jobbe for å få opp flere infoskilt om løypene 
og hvordan dagsturister kan betale inn, spesielt på grensen mellom Krødsherad og Sigdal, ved 
Flatvollen og ved siden av kartet på Ski Haglebu. 

3. UTBEDRINGER OG VEDLIKEHOLD AV TRASEER 
Lage oversikter basert på vinterens erfaringer og merknader. Denne jobben forventes det at de 
lokale utvalgene utfører ifølge vedtektene, samt at de lager budsjett for sitt område og 
dugnader for å gjennomføre jobben som trengs å gjøres før neste sesong. 
Hvert område står for utbedringer i sitt område. 
Komme i dialog om utfordrende traser inn til og i hyttefelt, med tanke om å få hjelp til å 
utbedre før neste vinter.  

4. SØKE OM MIDLER 
Søke om momskompensasjon hvert år. 

5. NÆRINGSLIV 
Følge opp det gode arbeidet som er påbegynt mht. at næringslivet får noe tilbake når de støtter 
Eggedal Turlag (logoer på bannere, hjemmesiden, skilt i fjellet osv.) 

6. BRAV 
Fortsette å bruke Skisporet.no.  

7. OPPDATERE LØYPEINSTRUKS 
Løypeinstruksen er "arbeidsbeskrivelsen" til løypekjørerne, og den vi har trenger en 
gjennomgang.  Vi ønsker også å bruke den som informasjon overfor publikum.  

8. SYKKELSTIER/TURSTIER 
Bidra sammen med infrastruktur fond og lokallag, til utbedringer og bygging av sykkelstier, 
sommerstier. Og utbedringer av flaskehalser i løypenettet vårt – klopper, bruer, skilt, 
markarbeid osv.  

9. HYTTEFORENINGER/LAG 
Få lokallagene og grunneiere til å følge opp styrene i hver forening/lag. De skal også 
markedsføre Eggedal Turlag, ordne med innbetalinger fra foreningen, bidra i form av 
dugnader osv. 

10. GRUNNEIERE 
Jobbe for at flest mulig grunneiere legger løypeavgiften på samme giro som f.eks. bom, 
brøyting el.l., samt at alle grunneiere krever inn samme beløp. 

11. CAMPINGPLASSENE 
Fortsette samarbeid med campingplassene som ble inngått i september 2014. 

12. STI TIL HAGLEBUNATTEN 
I regi av Eggedal Turlag er det satt ned en gruppe som skal jobbe for sherpasti fra Haglebu 
Feriesenter og opp til Snøfonntjenn. Dette er nederste del av stien mot Haglebunatten, en 
populær topp tur på Haglebu. Første byggetrinn ble bygget i fjor og andre byggetrinn nærmer 
seg finansiert. 

  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

05.06.2023, Eggedal 
 
____________________________   __________________________ 

Bjørn Gunnar Ravnås     Gudmund Olsen 
 
 
___________________________   __________________________ 

Anders R. Widding     Gunbjørn Vidvei 
 
 
____________________________   _________________________ 

Kristian Medalen     Nils Aasand 

Eggedal Turlag 
 

 
Resultatregnskap  

2022 2021 
Driftsinntekter:  

 
Medlemsinnbetalinger 2 463 705 2 303 780 
Innbetaling fra grunneiere 38 100 83 550 
Innbetaling fra næringslivet 144 000 246 000 
Tilskudd fra Sigdal Kommune 650 000 650 000 
Momskompensasjon 305 938 263 308 
Sykkelsti Tempelseter - Bøseter 0 1 692 045 
Inntekt Ytre Nes Løypelag 314 431 310 531 
Sti Haglebunatten (overført balansen) 0 0 
Andre inntekter 0 0 
Sum driftsinntekter: 3 916 174 5 549 214 

 
 

Driftskostnader: 
 

Innleid løypekjøring 2 899 625 3 424 625 
Skisporet.no 40 500 36 000 
Brøytestikk  0 
Administrasjon 200 000 200 000 
Godtgjørelse styrets leder 35 000 35 000 
Merking, skilting sommerstier, sommervedlikehold 168 215 99 796 
Sykkelsti Tempelseter - Bøseter 0 1 692 045 
Sykkelsti Tempelseter - Bøseter, utbet. til gruneiere m.m. 0 488 334 
Sti Haglebunatten (overført balansen) 0 0 
Revisor 25 000 0 
Annonse, reklame, web-kostnader, møteutgifter m.m. 22 341 28 809 
Sum driftskostnader: 3 390 681 6 004 609 

 
 

 
Finansposter: 

  

Renteinntekter 700 0 
Sum finansposter 700 0 

 
ÅRSRESULTAT: 526 193 -455 395 

 

Driftsresultat: 525 493 -455 395 
 


